



Date: 8 March 2021

التاريخ : 8 مارس 2021م

After Compliments,

تحية طيبة و بعد،

**Sub: Rectifying the Agenda of the Annual General Meeting (AGM)****الموضوع : تصحيح جدول أعمال إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية**

Al Kamil Power Company SAOG ("the company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investor's community that after the CMA Decision No. 27/2021, to issue the Public Shareholding Companies Regulations on February 25, 2021 Article No. (133) specifies the rules for distributing remuneration to members of the Board of Directors, and since the company has not achieved profits according to what is stated in the financial statements for the year 2020, therefore, the company would like to cancel Item No. (4) of Agenda of the AGM to consider and approve the proposal of distributing the remuneration for the Board of Directors of the company for the fiscal year ending 31/12/2020.

ترغب شركة الكامل للطاقة ش م ع ع (" الشركة ") في إحاطة الهيئة العامة لسوق المال و سوق مسقط للأوراق المالية و مجتمع المستثمرين الكرام بأنه بعد صدور قرار الهيئة العامة لسوق المال رقم 2021/27 بإصدار لائحة الشركات المساهمة العامة بتاريخ 25 فبراير 2021م ووفقا لما جاء في المادة رقم (133) بتحديد قواعد توزيع المكافآت على أعضاء مجلس الإدارة وحيث أن الشركة لم تحقق أرباحا حسب ما ورد في القوائم المالية لعام 2020م لذلك فإن الشركة تود إلغاء البند رقم (4) والمتضمن دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة و ذلك عن السنة المالية المنتهية في 2020/12/31

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

Abdullah Al Rawahi  
Chief Executive Officer



عبدالله الرواحي  
الرئيس التنفيذي